
 
Afdelingsbestyrelsen Ryparken II.      

Referat nr. 140  

konstituerende bestyrelsesmøde 

Torsdag den 12. juni 2013 kl. 19.00 

 

  
Tilstede: Svend W. Johannsen (SWO), Anita Heisterberg (AH), Pia Liske (PIL), Edna Nielsen (EKN), Anders de Voss 

(ADV), Jesper Hjort (JH), Cecilie Larsen (CJ) 

 

 

1) Velkomst til Cecilie i bestyrelsen (SWO) 
Cecilie blev budt velkommen og kort introduceret til bestyrelsesarbejdet. 

 

2) Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 

 

3) Konstituering af bestyrelsen (SWO) 
Valg af formand og næstformand samt drøftelse af diverse ansvarsområder og 

arbejdsopgaver. 

Svend blev genvalgt til formandsposten, Anita blev genvalgt som næstformand. 

Herefter blev der lavet en opgavefordeling på diverse områder, herunder: 

IT-Udvalget: Anders og Svend. 

Legepladsudvalget: Cecilie og Edna.  

Social kontaktperson: Pia. 

Affaldsudvalget: Anita og Edna.  

P-pladsudvalget: Jesper og Anita. 

Områdeudvalget: Svend deltager fra bestyrelsen og Hanne Katz uden for bestyrelsen. 

 

4) Drøftelse af fremtidige datoer for bestyrelsesmøder mv. samt intern adresseliste 

(SWO/AH) 
SWO havde sendt forslag til næste års mødeaktiviteter. Alle i bestyrelsen tjekker og 

sender evt. alternative forslag til SWO. Endelig plan fastsættes på næste 

bestyrelsesmøde den 13. august 2014.  

 

5) Opfølgning på seneste afdelingsmøde (SWO) 
Der blev vedtaget en række forslag på afdelingsmødet, som der skal følges op på. 

AH sørger for at få data om bygningsgennemgang. 

Varmen skal slukkes i Juni, Juli og August.  

AH følge op på videoovervågning sammen med ADV. 

Parkeringsvagtordning – AH 



Ekstra kælderrum – AH 

Lys i kælderen – AH  

Afvaskning af altaner. – AH 

 

 

6) Meddelelser, diverse post og møder 
a) Referater fra tidligere skal printes ud og sættes op i nr. 19 og i vaskeriet. CJ tager 

sig af dette fremover. 

b) Fra seneste repræsentantskabsmøde (AH). AH og JH orienterede bestyrelsen om 

mødet. 

c) Fra GF – Parknet. (ADV) Anders refererede fra Parknets generalforsamling. Det 

forslås at vi sætter penge af til at skifte switches hver 5 år. 

 

SWO orienterede om et tilbud fra YouSee om TV-pakke. IT-udvalget holder møde 

med YouSee den 26. juni. AH forslog, at der bliver holdt et Temamøde om TV pakker 

inden næste afdelingsmøde, hvilket der var enighed om. 

 

 

 

7) Evt. 

 Som sidste år vil bestyrelsen arrangere et ”Mød din bestyrelse” på græsplanen. 

(JH og AH) 

 Der er stadig et udestående om husordenssager om haverne. (SWO) 

 Det fremgår åbenbart af vaskeriets informationsplakat, at man kan bestille 

vasketur. Dette er ikke korrekt og skal derfor slettes.  (SWO) 

 Arrangeres Eid og juletræsfest. (CJ).  

 Områdeudvalg. JH spurgte til, hvem har ansvar for hvad i området? SWO 

orienterede herom. 

 SWO sender revideret aktivitetslist til alle. 

 JH tjekker ordning med fugle”drager”, som måske kan skræmme måger væk.. 

 Orientering fra PIL om møde d. 25. juni. I lokaludvalg samt møde d. 26. juni 

2014 om støj. PIL vil booke festlokalet begge dage. 

 Næste møder: IT-udvalgsmøde den 24. juni kl. 17.00; Møde med fsb (Willer) 

den 26. juni. Kl. 17.00 samt bestyrelsesmøde d.13. august 2014  

 

 

 

Referent: Edna  

 

 

 
 

 


